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https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_B9_

B4_E8_81_8C_c91_646475.htm 下面的短文后列出了7个句子，

请根据短文的内容对每个句子做出判断：如果该句提供的是

正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B

；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。 第2部分：阅读

判断(第16～22题，每题l分，共7分) 下面的短文后列出了7个

句子，请根据短文的内容对每个句子做出判断：如果该句提

供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，

请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。 16.

Solar-power satellites will use radio waves to beam energy down

from space. A. Right B. Wrong C. Not mentioned 17. Solaren is

going to design 200 solar-power satellites. A. Right B. Wrongwww.

Ｅxamda.CoM考试就上百考试题 C. Not mentioned 18.

Space-based solar cells could collect solar power only when skies are

clear. A. Right 来源：考试大 B. Wrong C. Not mentioned 19. One

advantage of the space-based solar power system is that it is

economical. A. Right B. Wrong C. Not mentioned 20. Inflatable

mirrors are used to reduce the weight of the space-based solar power

system. A. Right B. Wrong C. Not mentioned 21. Space-based solar

power will rule out other forms of renewable energy sources. A.

Right B. Wrong C. Not mentioned 22. Many countries will grant

permission for the use of space-based solar power soon. A. Right B.

Wrong C. Not mentioned #0000ff>点击进入论坛查看答案详情
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